
Шефик Џаферовић 

Питање постављено Савјету министара БиХ – „Будући да је протекло више од 100 дана 

од дана именовања новог Савјета министара БиХ, интересује ме колико је законских 

предлога утврдио и у парламентарну процедуру упутио новоименовани Савјет 

министара БиХ. Податке је потребно доставити за свако министарство, а нарочито у 

погледу испуњавања обавеза које Босна и Херцеговина има на европском и 

евроатлантском безбједносном путу.“ 
 


